
Referat fra bestyrelsesmøde for Grundejerforeningen Engholm 
Søpark 124 
Mødetidspunkt: 29.08.2023 kl. 19:00 Engholm Søpark 124 

Afbud fra Martin Engelbreth 

 

1. Godkendelse af dagsorden -  Godkendt  

2. Status på løbende opgaver  
2.1. Foreningens digital post (Mails) , E-boks og  FB – gruppen:  Bekræftelse på forsikringspolice  
        vedr. bygningsforsikring 
2.2. Hjemmesiden – Status quo 
2.3. Regnskabsmæssig opfølgning med Voresforening.dk.  
        a. Status på økonomien – Alle regninger er betalt, og følger budgettet.  
        b. Kontingentbetaling – Der er to der ikke har betalt kontingent endnu. Der er rykket for  
             beløbet.  Martin er i dialog med Netto omkring kontingentet, og afventer deres accept.  
2.4. Administrativ opfølgning med Voresforening.dk  
        a. Administrationsfuldmagt til Voresforening.dk (se note) – Punktet henlægges til næste  
            bestyrelsesmøde. 
        b. Etablering af fællesmappe i Voresforening.dk tilgængelig for alle GF medlemmer. –      
            Martin E.  aftaler procedure med Voresforening.dk 
2.5. Drift og vedligehold: 
        a. Belysning og anlæg – Kommunen har taget småreparationer af belysning og anlæg til sig  
            igen. Dvs. pærer, sikringsindsatser m.v.  Alle master og kabler skal vi fortsat selv tage   
            ansvar for. Lys kan fejlmeldes på Verdos hjemmeside www.Verdo.dk 
        b. Veje og rør. – Efter storm samles mange blade på nogle af vejene i foreningen. Der  
             henstilles til de enkelte grundejere tilser at riste er fri for blade. Der er ellers ikke noget  
             at bemærke. 
        c. Fællesarealer samt sommer- og vintervedligehold 
            1. Servicering af nyt fællesareal herunder håndtering af tørkeperioder fremover.  
                Der er reduceret på antal af græsslåning i tørke periode. Knud er i dialog omkring  
                indkøb af vandingsposer til de træer der måtte trænge til ekstra vand. Der  
                medbringes selv vand.  
                Knud undersøger med anlægsgartner om det prismæssigt kan svare sig at anlægge  
                hæk langs stamvej i stedet for græsslåning.  
                 
Status udvalg: 
2.6. Ideudvalget – Gennemgang af fremsendt oplæg – Knud går tilbage til ideudvalget og beder  
        om en mere konkret og prioriteret plan, budget og skitseplan.  
2.7. Støjdæmpning – Poul følger op 

 
3. Andre opgaver 

3.1  Fuldmagt til Martin E. i Danske Bank – Er i proces. Martin L. følger op 



3.2  Fundraising til forbedringer af området i ES  - Ideudvalget er i fuld gang med processen.  
 

4. Eventuelt 
 

5. Næste møde er mandag den 23 oktober Engholm Søpark nr. 130 Kl. 19.00.  


